



Place du Maréchal
de Lattre de Tassigny
(Porte Dauphine)

PARIS-XVI

Tél. : KLEber 50-20

Adresse télégraphique :

OTAN PARIS ou

NATO PARIS

ORIGINAL: ENGLISH
27th February, 1967

NATO CONFIDENTIAL
PO/67/132

To: Permanent Representatives

From: Secretary General

FUTURE TASKS OF THE ALLIANCE

At the Council meeting of 22nd February, 1967, it was decided to set up a special group of representatives designated by governments to meet under the chairmanship of the Secretary General in order to discuss the future tasks of the Alliance, in accordance with the resolution adopted at the December Ministerial Meeting.

2. It was also decided that the special group would meet on Monday, 6th March, 1967, at 10.00 a.m.

3. I would be grateful if you would kindly let me know the name of the representative to this group designated by your government, and also who will be present at this first meeting on 6th March.

(Signed) Manlio BROSIO

NATO CONFIDENTIAL



NATO UNCLASSIFIED AND PUBLIC DISCLOSED (6)

ORGANISATION DU TRAITE DE L'ATLANTIQUE NORD

NORTH ATLANTIC TREATY ORGANIZATION

58

Place du Maréchal
de Lattre de Tassigny
(Porte Dauphine)
PARIS-XVI

Tél. : KLEber 50-20

Adresse télégraphique :
OTAN PARIS ou
NATO PARIS

ORIGINAL : ANGLAIS
27 février 1967

NATO CONFIDENTIEL
PO/67/132

Aux : Représentants Permanents
Du : Secrétaire Général

TACHES FUTURES DE L'ALLIANCE

Le 22 février 1967, le Conseil a décidé de créer un Groupe spécial de représentants des gouvernements pour examiner les tâches futures de l'Alliance sous la présidence du Secrétaire Général, conformément à la résolution qui avait été adoptée à la Session ministérielle de décembre.

2. Il a également décidé que le Groupe spécial se réunirait le lundi 6 mars 1967, à 10 heures.

3. Je vous serais obligé de me faire connaître le nom du représentant nommé par votre gouvernement auprès de ce Groupe, en précisant qui participera à la réunion du 6 mars.

(Signé) Manlio BROGIO

NATO CONFIDENTIEL